Important announcement / Annonce importante
The International Pastors Conference on Libramont Belgium is Postponed/Cancelled for 3-4 April, 2020.
/ Notre conférence a Libramont Belgique est annulé et reportée du 3 au 4 avril 2020.

; 2%
HOSTS: Pasters John & Lynn Snyder
House of a’;\. Lord Fellowship Church

F e The wellbeing of our participants is our top priority! Due to the recent global updates with COVID-19
[Coronavirus], we have decided to postpone our 20th annual International Pastors Conference in Libramont,
Belgium, which was due to take place on April 3-4, 2020. It is possible we postpone until later of Fall 2020, or
mostly likely resume again in April 2021 in Libramont Belgium at Hotel L’ Amandier.

We will greatly miss seeing all of you next month. It is with great reluctance but also concern that we cancelled due
to the travel and safety concerns regarding the COVID19 [Coronavirus].

For those who have questions regarding the conference, please call us or email us or use our website link
https://houseofthelordfellowship.org/events-and-news/

¥ W:k La santé de nos participants et de notre communauté est notre priorité premiére. Du aux récentes mise a jour
concernant le COVID-19 (Coronavirus), nous n’avons pas eu d’autres choix que d’ajourner notre conférence a
Libramont Belgique. Nous avons reporté les évenements au avril 2021.

Nous manquerons beaucoup de vous voir tous le mois prochain. C'est avec beaucoup de réticence mais aussi avec
inquiétude que nous avons annulé en raison des problémes de voyage et de sécurité concernant le COVID19
[Coronavirus].

Pour ceux qui ont des questions a propos conférence https://houseofthelordfellowship.org/events-and-news/

Love and blessings.

Que Dieu vous bénisse,

John and Lynn Snyder

House of the Lord Fellowship

House of the Lord Fellowship

Pastors John and Lynn Snyder

201 West Main Street

Lock Haven, PA 17745 USA

JS Cell Phone: 570.660.5675

Office Phone: 570.748.6455

Email: ssnyder@houseofthelordfellowship.org
Web: www.houseofthelordfellowship.org
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